
Protokół Nr 30/12
z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 19 listopada 2012 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 10l.
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 1l.00, zakończono o 12.40.
Przewodniczył: Dariusz Matoszko -Przewodniczący Komisji
Protokołowała: Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2012 rok,
4. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,
5. Projekt uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji

podatkowych,
6. Projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku

rolnego.
7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Gminy

Sokółka na lata 2013-2017.
8. Omówienie bieżącej sytuacji w Ośrodku Sportu i Rekreacji w Sokółce.
9. Wolne wnioski.

Ad. 1
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2012 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Komisja 7 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" wydała opinie pozytywna do projektu
uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości
przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Komisja 7 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" wydała opinie pozytywna do projektu
uchwały.



Ad.S
Projekt uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji
podatkowych przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Radny Ł.Moździerski zwrócił uwagę na sytuację osób składających informację na budynki
zajęte pod działalność gospodarczą a płacących podatek od nieruchomości.
Komisja 7 głosami "za" wydała opinie pozytywna do projektu uchwały.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego
przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz i Pan Burmistrz Stanisław Małachwiej.
Dyskusji nie było.
Komisja 7 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" wydała opinie pozytywna do projektu
uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Gminy
Sokółka na lata 2013-2017 przedstawił Burmistrz S.Małachwiej.
Dyskusji nie było.
Komisja 7 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" wydała opinie pozytywna do projektu
uchwały.

Ad.8
Omówienie bieżącej sytuacji w Ośrodku Sportu i Rekreacji w Sokółce.
Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.
Przewodniczący Komisji D.Matoszko zapytał Dyrektora OSiR o sytuacje z saunami.
Dyrektor OSiR M.Bielawski wyjaśnił, że remont saun zostanie zrealizowany w zależności od
rozstrzygnięcia przetargu. Otwarcie ofert odbędzie się 22 listopada. Do wcześniejszy
przetargów, do pierwszego nikt się nie zgłosił a do drugiego wpłynęła oferta wyższa od
środków, które posiadamy na ten cel. Podejrzewam, że teraz też nikt nie złoży, bo jest już
mało czasu do wykonania tego remontu do końca roku.
Przewodniczący Komisji D.Matoszko zapytał, dlaczego została rozebrana działająca sauna?
Dyrektor OSiR M.Bielawski musiała być rozebrana ze względu na przecieki które
powstawały. Nie było żadnej zwłoki w postępowaniu przetargowym.
Radny S.Sawicki zgłosił wniosek o zamkniecie dyskusji.
Komisja 1 głosem "za" przy 5 "przeciw" i 2 "wstrzymujących się" odrzuciła wniosek.
Radni kontynuowali dyskusje na temat sytuacji w OSiR.
Radny P.Borowski zapytał o konflikty ze stowarzyszeniami sportowymi, Batory i Omega.
sytuacje dotyczyły np. nie powieszenia dyplomów za osiągnięcia sportowców. Czy Pan
Dyrektor widzi rozwiązanie tego konfliktu?
Dyrektor M.Bielaski wyjaśnił, że znana jest sytuacja obu klubów. Był jedne klub UKS Batory
ale Pan Rećko zadecydował o utworzeniu drugiego, za trenerami poszły również dzieci. dwa
kluby pływackie na Sokółkę to jest i tak za dużo. Dlaczego Batory się rozłączył o to trzeba by
było zapytać zarząd. Omega po utworzeniu swojego klubu pościła wieści w województwie ze
nie ma już klubu Batory. Każdy Klub powinien zajmować się swoją działalnością a nie
podstawiać nogę drugim.
Radny Ł.Moździerski zapytał Dyrektora w czym pokazał Pan swoją kreatywność w ciągu 2
lat bycia na tym stanowisku.
Dyrektor OSiR M.Bielawski wyjaśnił, że skupił się głownie na utrzymaniu basy sportowej i
rozwijaniu działalności merytorycznej. Uczestniczymy w organizacji wielu imprez nie tylko
sportowych. M.in. Ogólnopolski Turniej Tańca.



Dyskusje zakończył Przewodniczący Komisji prosząc Dyrektora o zakończenie konfliktów z
Klubami sportowymi oraz o szybki remont saun.

Ad.9
Wolne wnioski.
W wolnych wnioskach radni dyskutowali na temat środków na ul. Konopnickiej.

Protokółowała
Joann Korzeniewska

Przewodniczył
Dariusz Matoszko


